
 Referat fra FAU-møte, Skeie skole 30.01.2025  

Neste møte    20. februar. 2025  

referent: Camilla Bertelsen 

1. Registrering av de fremmøtte 

Klasse Navn 30.01.2025 

SFO Nejla Karahasan  

1A Ann Jeanett Paterson  

1B Yvonne Pedersen  

1C Nina Helen Halseid-Budd  

2A Yvonne Pedersen  

2B Jeanine Pettersen x 

2C Linn Anneth Grønning x 

3A Viel Marit Hoff x 

3B Ann Jeanett Paterson  

3C Nina Helen Halseid-Budd  

4A 
 

 

4B Elise Svendsen x 

4C Tina malde  

5A Kari Th hattestad x 

5B Anders Ree x 

5C Lene soma hestnes x 

6A Sandra Schippers x 

6B Ole Knud Bonnez x 

6C Tom Olav hebnes  

7A Camilla Bertelsen x 

7B odd inge  

7C Lisa Odland  

SU Kim Odland  

Rektor Kathrine Aasmundsen Erga x 

Ass. Rektor Kristian Waage  



17. mai  

Dato for første møte: Mellom 10-13 februar (venter på svar fra leder på Lunde FAU) Agenda blir 
da: Valg av leder og oppstart 

 

Salg av klær 

Kathrine sender ut melding på Vigilo ang siste sjanse for å hente gjenglemt klær.  

Salgsdato: 20.03.2025. Forberedelser for Fau: Ta med sekker med klær hjem til vask ved FAU 
møtet 20.februar. Rene og tørre klær leveres tilbake til resepsjonen. 6. trinn: Fritatt grunnet 17. 
mai-forberedelser, men kan delta frivillig. 

 

Tilskuddsordninger for stoler 

•  Tilskuddet er avviklet 

 

Natteravner 

• Stort behov for deltakelse! 

• Det er ønskelig med 6 stk, og 2 er minimum. Tanken er å dele inn Hundvåg inn i øst og 
vest for å rekke over plassene en vet det samles elever/ungdommer.  

• Ny ordning med at alle ungdomsskoler og barneskoler (7. trinn) stiller som natteravner. 
Først spørre frivillig, deretter sette opp liste hvor hver klasse har ansvar en uke. Fordeling 
våren 2025 7.trinn; 7A 7.mars, 7B 24.april, 7C 16.mai.  

• Kathrine tar kontakt med frivillighetssentralen for å få et felles skriv til foreldre.  

 

SoMe Workshop 

• Representanter: Nina Helen Halseid-Budd (1C og 3C), Anders Ree. 

• KFU: Arbeider med konkrete planer etter workshopen. Dette deles når det er klart. 

 

Nye saker fra foreldre 

• Kakesalg 4. trinn: Ved sists kakesalg var det ikke alle elevene som fikk kjøpt kake. Her 
har det vært noe misforståelse hos nye lærere på 7.trinn.  

• Farlig skolevei: Gangfelt ved rundkjøringen på Skeie. Forslag om ekstra gangfelt ved 
bussholdeplassen for tryggere overgang. Kathrine har kontakt med Trygg Trafikk og evt. 
frivillighetssentralen for å høre om de kan bistå med noe. Det oppfordres til å melde fra 
på «Varsle om feil- VOF». Her kan en blant annet melde fra om veier.  

• Hensyn til hva som vises på skjerm: Bekymring om visning av Supernytt i matpauser. 
Supernytt skal ikke vises som tidsfordriv, da dette programmet krever at de voksne har tid 



til å være i dialog med elevene ang det som vises. Det er ulike årsaker til at det brukes 
skjerm i spisetid, samt at under spising er det bare en voksen pr klasserom. Ta kontkakt 
direkte med ditt barns kontaktlærer dersom du opplever at barnet ditt får spist maten sin 
på skolen. 

• Tunge skolesekker (3. klasse): Elevene kan fylle på vannflaska på skolen. Ta opp direkte 
med kontaktlærer dersom ditt barn har utfordringer med tung sekk.  

• Mat og helse i 4. klasse: Ifølge læreplanen er dette et kompetansemål etter 4. trinn. 
Målet for mat og helse skal nås, men ikke på skolekjøkken. Det handler om mer enn å 
lage mat. 

 

Eldre saker fra foreldre 

• Blokkere YouTube på Chromebook: Kan Skeie gjøre som andre skoler og sperre 
YouTube fra Chromebook 

Noen skoler er med på et prosjekt der de tester ut dette. Skeie skole er ikke med her. 
Skolen har ikke tatt et endelig valg om dette er noe de vil gjøre.   

• Konsert 3.trinn:  

o Lærerne har planlagt å vise forestillingen på Skeie skole til foresatte på 3. trinnet 
til våren, i løpet av mai. 

o Ang billetter til konserthuset, så har det vært en loddtrekning for billetter, og 
Skeie skole ble ikke trukket ut. 

• Ang chromebook og lading; hør med ditt barns kontaktlærer om det evt. er mulig å ha 
fast dag i uke med hjem for å lade. Chromebooken brukes ulikt i ulike klasserom, samt 
det er ulikt hvor mye lekser som skal gjøres på chromebooken. Så her er det viktig å 
snakke direkte med kontaktlærer. 

 

Informasjon fra rektor 

• Elevundersøkelsen; Skolen tar tak i tallene og tar undersøkelsen på alvor. Kathrine og 
Kristian er innom hver klasse på 7.trinn for å undersøke. Tallene stemmer ikke helt med 
virkeligheten. 

• 50 nye 1. klassinger 2025/2026.  

• Rektor har arbeidet med plan for inkludering under permisjonen sin. Her har hun fått 
innspill fra barnehager, samt kollegaer på Skeie skole, men også andre skoler på 
Hundvåg. 

• Mye skryt til rektor fra elever og lærere. 

• Oppgradering av skolegården starter mandag 10.februar 25. Sykkelparkeringen på 
fremsiden blir flyttet. Her kommer ulike ballspill, spillebord, m.m. Oppgraderingen skal 
være ferdig ca.25.april.25.  

 


